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Abstract

        
The daily fetal protein accretion rate (g/kg b.w.) was calculated from the daily fetal weight gain and the protein content of the fetus. Taking the net protein utilization of 80 % in preterm infants (Snyderman et al., 1969) we calculated the protein requirement of preterm infants from the fetal protein accretion rate to be at a maximum of 2.7 g/kg b.w. - day for the fetus growing on the 50th weight centile during the 30th to 31st postconceptional week. The more preterm infant has lower requirements.


      
        
Zusammenfassung

        
Die Eiweißanlagerung des Feten während der 26.-36. Schwangerschaftswoche wurde abgeleitet aus: 1. dem intrauterinen Gewichtszuwachs (g/kg KG · Tag) und 2. der Proteinkonzentration des Feten. Die maximale Eiweißanlagerung beträgt danach 2,2 g/kg KG · Tag für Feten der 50. Perzentile. Unter der Annahme einer 80%igen Proteinnettoausnutzung von Frühgeborenen (Snyderman et al., 1969) wurde ein maximaler Eiweißbedarf von 2,7 g/kg KG · Tag für die 30.-31. postkonzeptionelle Woche berechnet. Bei unreiferen Frühgeborenen ist der Bedarf geringer.
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